

《单词百科:bese是什么意思?bese怎么发音?bese的解释和用法》

英语单词bese是什么意思?bese怎么读?bese怎么发音?简答网为您整理了bese的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



bese的意思

1、abbr.Bureau of Elementary and Secondary Education
初等和中等教育局（美国卫生，教育与福利部）；

bese的双语例句

1、The paper systemely discussed role of choose axiom and its equivalent setements in mathematic bese.

本文对选择公理在数学基础中的地位和作用以及某些等价命题作了比较系统的阐述.

2、The study of platform course for undergraduate education in building environment and services engineering (BESE);

实施“课程平台搭建工程”是中央电大开放教育教学改革工作的重要内容。

3、The quality of automobile maintenance is the base to guarantee the benefit of conveyance enterprise.

汽车维修质量是保证汽车运输企业效益的基础。

4、Research on the Protection of the Personal Data in the Cyberspace: On the Base of the Right to Information Privacy

论网络中个人信息的保护&以信息隐私权为基础

5、Therefore, the significance of changing the current system of speciality course in BESE and setting speciality platform course is provided in this paper.

为此，文章提出了改变建筑环境与设备工程专业课程体系，设置专业平台课的重要意义与作用；

6、The old system of speciality course in BESE can't adapt to the situation development with the adjustment of majors in national universities, the change in economy and transformation in graduates obtaining employment.

随着国家高等院校专业的调整、经济的转型及毕业生就业形势的转变，建筑环境与设备工程专业原有的专业课程体系已经不能适应形势的发展。

以上是简答网为您整理的bese怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于bese的用法、bese的释义、bese的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/bese>